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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi tornatermet adtak át 2018 óta?" 

Tisztelt Miniszer Úr!

Számos helyen még mindig nem épült meg a beígért tornaterem, pedig a kormány évek óta arról
beszél, hogy milyen fontos a sport, a sportolás állami támogatása. Miközben százmilliárdok mennek
el stadionépítésekre, aközben „pár tízmilliós” fejlesztések maradnak el.

Mindezek miatt kérdezem:

Mennyi tornatermet építettek 2018 óta? 

Mennyi tornaterem építése van még hátra? 

Az átadott tornatermek közül mennyi van egyházi fenntartású intézményben? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2021. július 12.
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